



Fee Collection Policy

Interview Fee

A fee of QR 558 per student is payable when an application is made for an interview for a place in Loydence Academy. **This fee is non-refundable and does not count towards tuition.**

Registration Fee

A registration fee of QR 3908 per student is raised when an offer of a place in Loydence Academy is accepted. The registration fee must be paid within one week from the date of offer. If this is not done within this time period then the offer will be withdrawn and the place offered to someone else. **This registration fee is non refundable and does not count towards tuition.**

Materials Fee

A fee of QR 1675 is charged annually for science materials, stationary, photocopying, art materials, paper, text & exercise books; etc. A pro-rata reduction is made for students joining later in the academic year.

Late Payment of School Fees

In the event a student's tuition is overdue for payment (30 days from the date of invoice), parents will be notified and will be requested to pay the outstanding balance immediately. Non-payment of this amount within a week would further add an extra amount of QR200 on the tuition fee that is owed. In event if the outstanding balance is not cleared within a further week then it will be assumed that the parent does not wish their child to continue in the Academy and the place will be offered to someone else.

Notice of Withdrawal

Please note that if a student is withdrawn during the term, the full term's fee must be paid. No refunds will be given.

Refund of Annual Tuition Fees

Refund of annual tuition fees paid in advance can only be made if at least three months written notice of withdrawal is given.

- **Post-dated cheques will not be accepted.**
- **The tuition fee is not reduced or cancelled under any circumstances for any student starting after the commencement of the term.**

I HAVE READ THE ABOVE REGULATIONS AND AGREE TO ABIDE BY THEM. I UNDERSTAND THAT, AS THE PARENT/GUARDIAN OF THE STUDENT, I AM RESPONSIBLE FOR THE PAYMENT OF FEES.

NAME OF PARENT:

SIGNATURE OF PARENT:

DATE:



قوانين دفع الرسوم

تقديم :

رسوم وقدرها 558 ريال قطري يتم دفعها للطالب تقديم طلب لإجراء مقابلة شخصية أكاديمية لويدنس ، مع العلم هذا المبلغ غير قابل للاسترداد ولن يحتسب من ضمن الرسوم الدراسية .

رسوم التسجيل :

تسجيل يتم دفعها للطالب الواحد وقدرها 3908 ريال قطري عند قبوله في أكاديمية لويدنس بعد اجتيازه المقابلة الشخصية . ويتم دفع رسوم التسجيل غضون اسبوع من تاريخ ، وإذا لم يتم ذلك هذه الفترة الزمنية سيتم سحب العرض المقدم للطالب وهذه الرسوم غير مستردة ولا تحتسب ضمن الرسوم الدراسية .

الدراسية :

اللوازم المدرسية وقدرها 1675 ريال قطري ، وتدفع سنوياً لمادة الفن ، ومادة العلوم ، واللوازم المكتبية ، والدفاتر والتمارين والكتب المدرسية .. ، في حين انضمام الطلاب في وقت لاحق من العام الدراسي يتم تخفيض رسوم المدرسة ورسوم الكتب واللوازم المدرسية.

التأخر في تسديد الرسوم الدراسية :

في حال حصول الطالب على مقعد في الأكاديمية ، وتأخر في سداد الرسوم الدراسية (30 يوماً من تاريخ الفاتورة) ، سيتم أخطار أولياء الأمور لدفع الرسوم المستحقة على الفور ، وفي حال عدم دفع المستحق خلال اسبوع يحق للأكاديمية 200 ريال قطري على الرسوم الدراسية المستحقة الدفع . وهذا يعني أيضاً بعدم قبول الوالدين باستمرار طفلهم في الأكاديمية وفي هذه الحالة يحق للأكاديمية سحب الطالب ويحق

يرجى العلم إذا تم سحب الطالب خلال الفصل الدراسي ، سيتم دفع الرسوم الدراسية كاملة مستردات أو رسوم قد تم دفعها من قبل الوالدين.

استرداد الرسوم الدراسية :

لا يمكن استرداد الرسوم الدراسية السنوية إلا بإعطاء إشعار خطي بالانسحاب للأكاديمية قبل ثلاثة شهور على الأقل .

- عدم قبول الشيكات المؤخرة في حساب المدرسة .
- تتغير أو تلغى الرسوم الدراسية تحت أي ظرف من الظروف بعد بدء الطالب للفصل الدراسي .

المذكورة أعلاه ، وأوافق على التقيد بها / أحد الوالدين

.....
إسم الوالدين:

.....
توقيع الوالدين:

.....
التاريخ: